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4- IMPULS I CONTROL DE 

L'ACCIÓ POLÍTICA DEL GOVERN 

4.4.1 Preguntes 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 4 de 

desembre del 2018, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Jordi Gallardo Fernàndez, president del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 30 de 

novembre del 2018, relativa al preu dels pisos de 

lloguer i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

1716). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 4 de desembre del 2018 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M. I. Jordi Gallardo Fernàndez, 

president del Grup Parlamentari Liberal, d’acord 

amb el que disposa el capítol IV del Reglament del 

Consell General, formulo la següent pregunta, 

perquè sigui resposta pel Govern, de forma oral, 

davant el Ple del Consell General. 

Pregunta relativa al preu dels pisos de lloguer 

Motivació: 

Vist que durant la darrera reunió de la Comissió 

Nacional de l’Habitatge, el Departament 

d’Estadística va assegurar que el preu dels habitatges 

de lloguer al país es situa actualment entre 539 i 587 

euros segons un informe propi, 

Es demanda, 

Pot informar el Govern del preu mitjà dels pisos de 

lloguer a Andorra segons els seus estudis i com ha 

procedit per calcular l’import anunciat? 

Casa de la Vall, 30 de novembre de 2018 

Jordi Gallardo Fernàndez 

 

 

 

 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 4 de 

desembre del 2018, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Pere López Agràs, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 29 de 

novembre del 2018, relativa a les dades emprades 

en els estudis sobre habitatge i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 

ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 1717). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 4 de desembre del 2018 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

Molt Il·lustre Senyor,  

El sotasignat, Pere López Agràs, conseller general 

socialdemòcrata del Grup Parlamentari Mixt, 

d’acord amb el que disposa el capítol quart del títol 

IV del Reglament del Consell General, formulo la 

següent pregunta perquè sigui resposta pel Govern, 

de forma oral, davant el ple del Consell General.. 

Pregunta que es formula a Govern en relació a les 

dades emprades en els estudis sobre habitatge 

Fa uns dies, a la Comissió Nacional d’Habitatge es va 

presentar un estudi sobre el preu del lloguer, que el 

situava en una mitjana entre 540 i 570 euros 

mensuals. Aquestes xifres han generat un enorme 

enuig a les xarxes socials i també incredulitat 

generalitzada en l’opinió pública. 

Les dades publicades van merèixer posteriorment a 

part del rebuig esmentat importants correccions i 

crítiques provinents per exemple del raonador del 

ciutadà o de l’AGIA. 

Totes aquestes crítiques i el ridícul fet va portar 

finalment al Govern a reconèixer la manca de 

versemblança de les dades que s’havien presentat. 

Donat que aquest fet és una nova mostra tant de la 

manca d’interès sobre la matèria com del desgovern 

absolut existent en matèria de polítiques d’habitatge. 

Es demana. 

Com valora el Govern el desgavell  i la manca de 

serietat i rigor provinent de la difusió de dades 

errònies sobre una matèria tan sensible com és avui 

en el nostre país el preu de l’habitatge de lloguer?  

Consell General, 29 de novembre de 2018 

Pere López Agràs  

Conseller general socialdemòcrata  

del Grup Parlamentari Mixt 
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Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 4 de 

desembre del 2018, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Pere López Agràs, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 29 de 

novembre del 2018, relativa al balanç d’actuacions 

realitzades pel col·lectiu de la gent gran i d’acord 

amb els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 1718). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 4 de desembre del 2018 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

Molt Il·lustre Senyor,  

El sotasignat, Pere López Agràs, conseller general 

socialdemòcrata del Grup Parlamentari Mixt, 

d’acord amb el que disposa el capítol quart del títol 

IV del Reglament del Consell General, formulo la 

següent pregunta perquè sigui resposta pel Govern, 

de forma oral, davant el ple del Consell General. 

Pregunta que es formula a Govern en relació al 

balanç d’actuacions realitzades pel col·lectiu de la 

gent gran 

Al llarg dels tres anys i mig de legislatura, des de la 

Federació d’Associacions de la Gent Gran s’han fet 

arribar a Govern nombroses demandes sobre 

qüestions que afecten directament la qualitat de vida 

del col·lectiu. 

Aquestes peticions estaven vinculades, entre altres 

àmbits, a les pensions baixes que perceben molts 

padrins, a la implementació del règim del tercer 

pagador, a la gratuïtat del servei de podologia o, més 

recentment, a la dificultat de molts membres del 

col·lectiu per accedir a un habitatge. 

Vist que moltes d’aquestes demandes encara estan 

per respondre i que les que s’han acceptat i complert 

han estat amb considerable retard i gairebé pensant 

en la proximitat de les properes eleccions. 

Vist també que els responsables de la Federació 

d’associacions de gent gran han fet en diverses 

ocasions declaracions on manifestaven al seu 

descontentament amb el tracte rebut pel Govern i 

amb la manca d’interès per acomplir les seves 

demandes. 

Es demana: 

Com valora el Govern el fet des de la Federació de la 

Gent Gran es mostri insatisfacció i es consideri que 

ha mancat interès per atendre les seves demandes? 

Consell General, 29 de novembre de 2018 

Pere López Agràs  

Conseller general socialdemòcrata  

del Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 4 de 

desembre del 2018, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada per la M. I. Sra. 

Judith Pallarés Cortés, consellera general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 3 de 

desembre del 2018, relativa al procediment que 

segueixen les queixes que rep el SAAS i d’acord 

amb els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 1732). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 4 de desembre del 2018 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, M. I. Judith Pallarés Cortés, 

presidenta suplent del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

Reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta, perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa al 

procediment que segueixen les queixes que rep el 

SAAS 

Pot informar Govern quin és el procediment que se 

segueix al SAAS per rebre les queixes dels pacients i 

usuaris? 

A Casa de la Vall, 3 de desembre de 2018 

Judith Pallarés Cortés  

Consellera General 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 4 de 

desembre del 2018, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada per la M. I. Sra. 

Judith Pallarés Cortés, consellera general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 3 de 

desembre del 2018, relativa a l’organització de la 

Cimera Iberoamericana 2020 i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 
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ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 1733). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 4 de desembre del 2018 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, M. I. Judith Pallarés Cortés, 

presidenta suplent del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

Reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta, perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa a 

l’organització de la Cimera Iberoamericana 2020 

Vist que el Principat d’Andorra organitzarà la 

Cimera Iberoamericana de caps d’Estat l’any 2020. 

Vist que aquesta suposarà un ampli desplegament de 

mesures de seguretat. 

Vist que implicarà a múltiples departaments de 

Govern en la seva organització. 

Es pregunta: 

Pot informar Govern quin cost calcula que tindrà la 

Cimera Iberoamericana i quines implicacions 

pressupostàries tindrà? 

A Casa de la Vall, 3 de desembre de 2018 

Judith Pallarés Cortés  

Consellera General 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 4 de 

desembre del 2018, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Víctor Naudi Zamora, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 4 de desembre 

del 2018, relativa a la posada en pràctica del servei 

d’inspecció dels allotjaments turístics i d’acord amb 

els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 1734). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 4 de desembre del 2018 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

Víctor Naudi Zamora, conseller general per SDP, 

d’acord amb el que disposen els articles 129 i 

següents del Reglament del Consell General, passo a 

formular la següent pregunta perquè sigui resposta 

oralment pel Govern: 

Pregunta que es formula al Govern en relació a la 

posada en pràctica del servei d’inspecció dels 

allotjaments turístics 

Motivació 

La Llei 16/2017, del 13 de juliol, general de 

l’allotjament turístic, estableix en el seu capítol tretzè 

la creació de la inspecció d’allotjaments turístics. 

Tanmateix la Llei determina que les funcions 

inspectores són exercides per la corresponent 

inspecció d’allotjaments turístics, que depèn del 

ministeri competent en matèria de turisme, deixant la 

possibilitat de delegar la tasca inspectora a un 

organisme privat acreditat a l’efecte. 

S’ignora a data d’avui quin desplegament s’ha donat a 

aquell mandat legislatiu. 

Ateses aquestes consideracions es demana al Govern: 

Ens pot informar el Govern del funcionament i de la 

posada en pràctica del servei d’inspecció dels 

allotjaments turístics, i dels resultats obtinguts en la 

tasca realitzada durant els quinze mesos d’entrada en 

vigor de la Llei? 

En els termes precedents queda formulada la pregunta 

al Govern que haurà de ser resposta oralment. 

Consell General, 4 de desembre del 2018 

Víctor Naudi Zamora  

Conseller general per SDP 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 4 de 

desembre del 2018, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Pere López Agràs, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 4 de desembre 

del 2018, relativa al projecte d’un centre de 

rehabilitació intensiva per infants i adolescents 

amb problemes de conducta i addiccions i d’acord 

amb els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 1735). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 4 de desembre del 2018 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 
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Molt Il·lustre Senyor,  

El sotasignat, Pere López Agràs, conseller general 

socialdemòcrata del Grup Parlamentari Mixt, 

d’acord amb el que disposa el capítol quart del títol 

IV del Reglament del Consell General, formulo la 

següent pregunta perquè sigui resposta pel Govern, 

de forma oral, davant el ple del Consell General. 

Pregunta que es formula a Govern en relació al 

projecte d’un centre de rehabilitació intensiva per 

infants i adolescents amb problemes de conducta i 

addicions 

Segons ha informat Govern, es preveu que l’antiga 

residència Solà d’Enclar sigui l’espai escollit per a la 

ubicació del Centre de Reeducació Intensiva (CREI) 

per a infants i adolescents amb problemes de 

conducta i/o addicions.  

Cal tenir en compte que una instal·lació d’aquest 

tipus, que ha de complir una important funció social, 

ha de complir una sèrie de característiques especials, 

com ara disposar d’espais a l’aire lliure per poder fer 

activitats esportives així com dependències 

diferenciades per poder atendre la varietat de 

necessitats psicoterapèutiques dels usuaris, sense 

deixar de banda la necessitat d’assegurar-ne la 

seguretat.  

A banda, també cal definir exhaustivament el 

projecte terapèutic i educatiu del centre, el model 

terapèutic que s’hi aplicarà i el personal que ha de 

ser contractat per a un correcte funcionament.  

Atès l’exposat 

Es demana. 

Per què considera el Govern que la residència Solà 

d’Enclar és el lloc adequat per a la ubicació del 

CREI? En quin estat de definició es troba el projecte 

terapèutic i educatiu i quines necessitats de personal 

i d’inversió a efectuar en l’edifici es contemplen 

actualment? 

Consell General, 4 de desembre de 2018 

Pere López Agràs  

Conseller general socialdemòcrata  

del Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 4 de 

desembre del 2018, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Pere López Agràs, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 4 de desembre 

del 2018, relativa a la precarietat laboral existent 

en el Centre d’acollida d’infants (CAI) i les 

conseqüències sobre els infants i adolescents 

residents i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

1736). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 4 de desembre del 2018 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

Molt Il·lustre Senyor,  

El sotasignat, Pere López Agràs, conseller general 

socialdemòcrata del Grup Parlamentari Mixt, 

d’acord amb el que disposa el capítol quart del títol 

IV del Reglament del Consell General, formulo la 

següent pregunta perquè sigui resposta pel Govern, 

de forma oral, davant el ple del Consell General. 

Pregunta que es formula a Govern en relació a la 

precarietat laboral existent en el Centre d’acollida 

d’infants (CAI) i les conseqüències sobre els 

infants i adolescents residents 

Segons diferents informacions aparegudes en mitjans 

i d’altres a les quals hem pogut tenir accés les 

condicions laborals que s’ofereixen en els diferents 

llocs de treball al CAI no semblen prou atractius ni 

responen al grau d’exigència ni a la importància que 

cal donar a un servei tan sensible. 

Aquest fet es tradueix tant en l’existència de places 

pendents de cobrir com en una important rotació del 

personal del CAI. Aquesta escassetat de recursos es 

tradueix alhora en dificultats per a una atenció més 

individualitzada i més propera a les necessitats dels 

infants i dels adolescents i a l’establiment, en certs 

moments, d’estrictes normes i càstigs que poden ser 

contraproduents per als joves i infants residents.  

Atès l’exposat 

Es demana. 

Com pensa el Govern fer front a la precarietat 

laboral existent avui al CAI com a pas previ a poder 

donar una atenció més individualitzada que 

respongui a les necessitats particulars de cada un dels 

joves i infants residents?  

Consell General, 4 de desembre de 2018 

Pere López Agràs  

Conseller general socialdemòcrata  

del Grup Parlamentari Mixt 
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Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 4 de 

desembre del 2018, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. Pere 

López Agràs, conseller general del Grup Parlamentari 

Mixt, per escrit de data 4 de desembre del 2018, 

relativa a la Fundació i als premis Ramon Llull i 

d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 1737). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 4 de desembre del 2018 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

Molt Il·lustre Senyor,  

El sotasignat, Pere López Agràs, conseller general 

socialdemòcrata del Grup Parlamentari Mixt, 

d’acord amb el que disposa el capítol quart del títol 

IV del Reglament del Consell General, formulo la 

següent pregunta perquè sigui resposta pel Govern, 

de forma oral, davant el ple del Consell General.. 

Pregunta que es formula a Govern en relació a la 

Fundació i als premis Ramon Llull 

Els darrers dies, i arran de la cerimònia d’entrega dels 

Premis internacionals de la Fundació Ramon Llull, 

que va tenir lloc a Ordino, són diverses les veus que 

han alertat que els guardons no només no han 

aconseguit connectar amb Andorra sinó que tampoc 

tenen suficient influència i notorietat a la resta de 

territoris de parla catalana. 

La sensació és que Andorra ofereix una certa logística, 

suport institucional i pressupost i que en canvi ni el 

projecte ni la implicació efectiva de la Fundació 

Ramon Llull es percep de forma clara.  

Sense posar en dubte la necessitat de donar notorietat 

i reconeixement a la nostra llengua als seus estudiosos, 

literats i traductors, ens fa la sensació que el cartell de 

premis en si no acaba d'afavorir una implicació i un 

interès perquè avui els sectors d'Andorra que més s'hi 

podrien interessar ho facin. Això es va traduir, per 

exemple, en un acte d’entrega de premis deslluït i amb 

molt poca presència de públic, a la qual tampoc va 

contribuir l’horari escollit per a la seva celebració.  

Atès l’exposat, es demana a Govern:  

Quin és el pressupost que es destina a la Fundació 

Ramon Llull i, ja més concretament, als premis 

Ramon Llull, en què consisteix la seva presència a 

Andorra i quins beneficis comporta per al país? Quina 

valoració fa Govern del retorn d’aquesta inversió fins 

al moment? Es preveuen, de cara a futures edicions, 

accions per incrementar l’interès per part de la 

societat andorrana i la seva repercussió internacional? 

Consell General, 4 de desembre de 2018 

Pere López Agràs  

Conseller general socialdemòcrata  

del Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 4 de 

desembre del 2018, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Ferran Costa Marimon, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 4 de 

desembre del 2018, relativa a les demandes de 

dades i informació estadística a empreses del país i 

d’acord amb els articles 18 i 129 del Reglament del 

Consell General ha acordat admetre-la a tràmit i 

ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 1738). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 4 de desembre del 2018 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M. I. Ferran Costa Marimon, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, d’acord amb 

el que disposa el capítol IV del reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa a les 

demandes de dades i informació estadística a 

empreses del país. 

Vist que el Departament d’Estadística del Govern 

d’Andorra ha contactat diverses empreses del país 

exigint dades i informacions que cal subministrar 

obligatòriament en els formats i terminis previstos. 

Atesos aquests antecedents, es pregunta: 

Pot informar Govern a quantes empreses del país 

s’ha sol·licitat el subministrament de dades? Quin 

percentatge suposa sobre el nombre total d’empreses 

del país? Quins han estat els criteris emprats per 

seleccionar aquestes empreses? Quantes empreses de 

les requerides no han subministrat les dades? Per què 

es sol·liciten dades que ja estan disponibles pel 

Govern? 

4 de desembre de 2018 

Ferran Costa Marimon  

Conseller General 
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Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 4 de 

desembre del 2018, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Ferran Costa Marimon, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 4 de 

desembre del 2018, relativa a l’adaptació dels 

apartaments destinats a ús turístic al Pas de la 

Casa i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

1739). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 4 de desembre del 2018 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M. I. Ferran Costa Marimon, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, d’acord amb 

el que disposa el capítol IV del reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa a 

l’adaptació dels apartaments destinats a ús turístic 

al Pas de la Casa 

Vist que la població del Pas de la Casa és la que 

compta amb més apartaments destinats a ús turístic 

del país. 

Vist que la Llei 16/2017, del 13 de juliol, general de 

l’allotjament turístic va entrar en vigor el 3 d’agost 

de 2017. 

Vist que molts dels edificis dedicats a allotjament 

d’ús turístic d’aquesta població es troben en 

immobles de més de quaranta anys i molts cops és 

impossible complir amb la normativa vigent. 

Atesos aquests antecedents, es pregunta: 

Pot informar Govern si li consta de situacions al Pas 

de la Casa on edificis dedicats tradicionalment a ús 

turístic no poden adaptar-se a les exigències de la 

Llei 16/2017, del 13 de juliol, general de 

l’allotjament turístic i dels reglaments que se’n 

deriven? En cas afirmatiu, en quants casos? Com es 

procedirà amb aquells establiments que no puguin 

complir totes les exigències estipulades a la 

normativa? 

4 de desembre de 2018 

Ferran Costa Marimon  

Conseller General 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 4 de 

desembre del 2018, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Ferran Costa Marimon, conseller general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 4 de 

desembre del 2018, relativa a les intervencions 

arqueològiques portades a terme pel Ministeri de 

Cultura i els seus protocols i d’acord amb els 

articles 18 i 129 del Reglament del Consell General 

ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la seva 

publicació, (Reg. Núm. 1740). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 4 de desembre del 2018 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

A la Sindicatura 

El sotasignat, M. I. Ferran Costa Marimon, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, d’acord amb 

el que disposa el capítol IV del reglament del Consell 

General, formulo la següent pregunta, perquè sigui 

resposta pel Govern, de forma oral, davant el Ple del 

Consell General.  

Pregunta que es formula al Govern relativa a les 

intervencions arqueològiques portades a terme pel 

Ministeri de Cultura i els seus protocols. 

Vist que la resposta escrita rebuda el proppassat 1 

d’octubre de 2018 a dues demandes d’informació, on 

sol·licitava una relació exhaustiva de totes les 

intervencions arqueològiques realitzades des de l’any 

2009, és incompleta. 

Vist que no es proporciona tota la documentació 

sol·licitada, per bé que es garanteix l’accés a aquesta 

informació. 

Atesos aquests antecedents, es pregunta: 

Pot informar Govern per què la informació lliurada 

és incompleta i no va incloure en la resposta totes les 

intervencions arqueològiques que s’han dut a terme 

en el període referit?  

4 de desembre de 2018 

Ferran Costa Marimon  

Conseller General 
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5- ALTRA INFORMACIÓ 

5.2 Convocatòries 

Avís 

El proper dia 13 de desembre del 2018, dijous, a les 

9.30h, se celebrarà una sessió ordinària del Consell 

General, amb l’ordre del dia següent: 

Punt Únic: Preguntes al Govern amb resposta oral, 

(segons llistat annex). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 4 de desembre del 2018 

Vicenç Mateu Zamora  

Síndic General 

Llistat de preguntes al Govern amb resposta oral 

disponibles per a la sessió del dia 13 de desembre 

del 2018 

1- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Jordi Gallardo Fernàndez, president del 

Grup Parlamentari Liberal, per escrit de data 30 de 

novembre del 2018, relativa al preu dels pisos de 

lloguer, (Reg. Núm. 1716). 

2- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Pere López Agràs, conseller general del 

Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 29 de 

novembre del 2018, relativa a les dades emprades 

en els estudis sobre habitatge, (Reg. Núm. 1717). 

3- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Pere López Agràs, conseller general del 

Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 29 de 

novembre del 2018, relativa al balanç d’actuacions 

realitzades pel col·lectiu de la gent gran, (Reg. 

Núm. 1718). 

4- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

per la M. I. Sra. Judith Pallarés Cortés, consellera 

general del Grup Parlamentari Liberal, per escrit de 

data 3 de desembre del 2018, relativa al 

procediment que segueixen les queixes que rep el 

SAAS, (Reg. Núm. 1732). 

5- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

per la M. I. Sra. Judith Pallarés Cortés, consellera 

general del Grup Parlamentari Liberal, per escrit de 

data 3 de desembre del 2018, relativa a 

l’organització de la Cimera Iberoamericana 2020, 

(Reg. Núm. 1733). 

6- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Víctor Naudi Zamora, conseller general 

del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 4 de 

desembre del 2018, relativa a la posada en pràctica 

del servei d’inspecció dels allotjaments turístics, 

(Reg. Núm. 1734). 

7- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Pere López Agràs, conseller general del 

Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 4 de 

desembre del 2018, relativa a la Fundació i als 

premis Ramon Llull, (Reg. Núm. 1737). 

8- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Pere López Agràs, conseller general del 

Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 4 de 

desembre del 2018, relativa al projecte d’un centre 

de rehabilitació intensiva per infants i adolescents 

amb problemes de conducta i addiccions, (Reg. 

Núm. 1735). 

9- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Pere López Agràs, conseller general del 

Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 4 de 

desembre del 2018, relativa a la precarietat laboral 

existent en el Centre d’acollida d’infants (CAI) i 

les conseqüències sobre els infants i adolescents 

residents, (Reg. Núm. 1736). 

10- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Ferran Costa Marimon, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 4 de desembre del 2018, relativa a les 

demandes de dades i informació estadística a 

empreses del país, (Reg. Núm. 1738). 

11- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Ferran Costa Marimon, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 4 de desembre del 2018, relativa a 

l’adaptació dels apartaments destinats a ús turístic 

al Pas de la Casa, (Reg. Núm. 1739). 

12- Pregunta amb resposta oral del Govern 

presentada pel M. I. Sr. Ferran Costa Marimon, 

conseller general del Grup Parlamentari Liberal, per 

escrit de data 4 de desembre del 2018, relativa a les 

intervencions arqueològiques portades a terme pel 

Ministeri de Cultura i els seus protocols, (Reg. 

Núm. 1740). 
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